
Aan:   Gemeenteraad Den Helder 

  Begeleidingscommissie Onderzoek Port of Den Helder 

  T.a.v. dhr. dr. P. Blank 

 

Van:  Raad van Commissarissen Port of Den Helder 

 

Betreft: Reactie op onderzoeksrapport Panteia 

 

        Amsterdam, 1 februari 2022 

 

 

Geachte heer Blank, 

 

 

Wij hebben met belangstelling kennisgenomen van het rapport van Panteia. Wij herkennen 

een groot deel van de bevindingen. 

 

Het onderzoek bevestigt onzes inziens de stevige uitdagingen voor Port of Den Helder maar 

tevens dat iedereen zich inspant, directie én aandeelhouder, om deze zo goed mogelijk aan 

te gaan. Als toezichthouders namens de aandeelhouder, de gemeente Den Helder, én met 

oog voor alle stakeholders van de haven, blijft de RvC deze inspanningen maximaal 

ondersteunen. 

 

De gesuggereerde structurele financiële vergoeding voor publieke taken ziet de RvC als een 

cruciaal onderdeel van de oplossing. Wij maken ons zorgen over de suggestie om Kooyhaven 

en Kooypunt uit het havenbedrijf te halen, en over ideeën om de ontwikkeltaken buiten de 

haven te plaatsen; dit lijkt ons beide niet goed voor de haven. Wij gaan over deze punten 

graag verder in gesprek met onze aandeelhouder.    

 

Het proces van het Maritiem Cluster blijft urgent omdat alleen hier de benodigde ruimte 

voor groei kan worden gerealiseerd. Als de financiën en de benodigde fysieke ruimte voor 

groei structureel op orde zijn ontstaat er ook ruimte om na te denken over andere 

aandeelhouders die waarde kunnen toevoegen.   

 

De RvC ziet ruimte om de informatie-uitwisseling tussen de gemeenteraad en Port of Den 

Helder verder te versterken. Voor de toekomst van de haven, die zo nauw verbonden is met 

de stad Den Helder, is samen praten, samenwerken - met open vizier - de enige weg vooruit. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

Raad van Commissarissen Port of Den Helder 

 

Marleen van de Kerkhof 

Frank Tazelaar 

Hans Bolscher     


